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                                                                       ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Φραγκίσκος Παρασύρης-Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους Υπουργούς: 
-Αγροτικής Ανάπτυξης  
-Εθνικής Οικονομίας 
-Κλιματικής Κρίσης 
-Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
-Εσωτερικών 
 
Θέμα: «Άμεσες ενέργειες προκειμένου να αποζημιωθούν οι πληγέντες από τα ακραία καιρικά 
φαινόμενα που εκδηλώθηκαν στην ευρύτερη περιοχή του Τυμπακίου». 

Πρόσφατα εκδηλώθηκαν ακραία καιρικά φαινόμενα (ανεμοστρόβιλος) στην ευρύτερη περιοχή του 
Τυμπακίου με συνέπεια να προκληθούν ανυπολόγιστες και εκτεταμένες ζημίες σε υποδομές, σε 
φυτικό και ζωικό κεφάλαιο, σε κτιριακές εγκαταστάσεις (θερμοκήπια κλπ) αλλά και οικίες και 
επιχειρήσεις. 
Σύμφωνα με δημοσιεύματα, οι περισσότερες ζημιές είναι μεγάλες σε θερμοκήπια, αλλά και σε 
ελιές εκτός της κωμόπολης και εντός αφορούν κυρίως σε σκεπές και σε αυτοκίνητα. 
Επιπλέον ,σύμφωνα με διαμαρτυρίες των πολιτών, υπάρχουν και περιπτώσεις καλλιεργειών και 
εγκαταστάσεων, οι οποίες καταστράφηκαν ολοσχερώς και εκ παραδρομής δεν 
συμπεριλαμβάνονται στη περσυνή δήλωση καλλιέργειας, με συνέπεια να μην προβλέπεται 
διαδικασία αποζημίωσης για τους παραγωγούς που έχασαν τόσο τη φετινή σοδειά τους όσο και 
τις εγκαταστάσεις τους 
Επειδή τα ακραία καιρικά φαινόμενα, συνέπεια και της κλιματικής αλλαγής ολοένα και εντείνονται 
και 
Επειδή η πολιτεία οφείλει με ένα σύγχρονο θεσμικό πλαίσιο να στηρίζει έμπρακτα όλους όσοι 
έχουν  πραγματικά ανάγκη  
Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί: 
-Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να αποζημιωθούν οι πληγέντες 
από τα ακραία καιρικά φαινόμενα (ανεμοστρόβιλος) που εκδηλώθηκε πρόσφατα στην ευρύτερη 
περιοχή του Τυμπακίου; 
-Προχώρησαν οι προβλεπόμενες διαδικασίες αποζημίωσης για τους παραγωγούς που επλήγησαν; 
Για όσους έχασαν την παραγωγή τους και καταστράφηκαν ολοσχερώς οι εγκαταστάσεις τους, που 
εκ παραδρομής δεν συμπεριλαμβάνονται στη περσυνή δήλωση καλλιέργειας, προτίθεστε να 
δώσετε αναδρομικά την δυνατότητα ασφάλισης τους με εκπρόθεσμη καταβολή ασφαλίστρων και 
συνακόλουθα να δύνανται να αποζημιωθούν; 
-Τι άλλα μέτρα στήριξης προτίθεστε να λάβετε; Εξετάζεται τη δυνατότητα αποζημίωσης από άλλα 
χρηματοδοτικά προγράμματα π.χ de minimis κλπ; 
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-Πώς θα ενισχύσετε τον  Δήμο Φαιστού, ώστε να μπορεί να ανταποκριθεί, στην αποκατάσταση των 
ζημιών, στις απαιτήσεις των πολιτών αλλά και στις καταστροφές που προκαλούνται από τα ολοένα 
και εντεινόμενα ακραία καιρικά φαινόμενα, συνεπεία της κλιματικής κρίσης;  

 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

Φραγκίσκος Παρασύρης 

 




